

Referat fra bestyrelsesmøde 13. juni 2025

Deltagere

- Formand Stefan Lildal-Schröder
- Næstformand Pernille Høxbro
- Kasserer Anni Køster
- Bestyrelsesmedlem Jens Henrik Kock
- Bestyrelsesmedlem Carsten Brix
- Bestyrelsesmedlem Tommy Fuglsang Kristensen
- Bestyrelsesmedlem Kim Severinsen
- 1. Suppleant Hans Sørensen
- Formand for festudvalget Torben Lykke Hansen
- Bademester Tom Nielsen (fast deltager)

Afbud:

-

Dagsorden

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning (U)dvidet sagsfremstilling under dagsordenen ("Bilag") indikerer at der er ekstra materiale til punktet.

Bestyrelsen konstitueret

0. Bestyrelsessammensætning

Mogens Sommer der igennem mange år har været en stor drivkraft i både bestyrelsen og med driften af Valkyrien, havde forud for mødet bedt om at udtræde af bestyrelsen.

Formanden og bestyrelsen havde taget dette til efterretning og sendte en stor tak til Mogens for det store engagement og arbejde Mogens har lagt i foreningen.

Kim Severinsen der hidtil har været suppleant, indtræder derfor som bestyrelsesmedlem.

1. Godkendelse af dagsorden (B)

Dagsorden blev godkendt.

2. Nyt fra drift og vedligehold (O)

Tom orienterede om årets arbejdsdag ville blive afholdt lørdag den 21. juni. Regitze står for morgenmaden, Lone for frokosten og vi krydser fingre for godt vejr og god stemning.

Formanden foreslog at der blev overvejet skift af fronter på køkken, Anni foreslog vask af puder og tæpper.

Tom har booket de friske malere til at male udhæng og vinduer indvendigt i omklædningsrum. Opgaverne angående afløb i sauna er sat på pause indtil der er en afklaring omkring sauna 2

Der er indhentet tilbud på saunaovn til sauna 2, hvis dette bliver aktuelt.

Vi skal have indkøbet 4 solvogne uden hynder og vi kan eventuelt købe 2 til en start. Hvis nogen har præferencer/forslag hertil, så kontakt gerne Tom.

Tom holder ferie i uge 31 og 32 og Signe afløser.

Formanden informerede om at Toms timeantal var blevet udvidet.

Pernille oplyste at man havde konstateret, at der fortsat blev vasket hår og barberet – det blev besluttet at der skal sættes skilt op og at der udsendes mail om at dette er uacceptabelt og at der vil blive lukket for det varme vand i vandhanerne hvis det ikke ophørte.

3. **Nyt medlemssystem (O)**

Jens orienterede om positivt møde med GoMember:

Hvis GoMember kan læse vores armbånd så kan vi bibeholde disse, således vi ikke behøver at udskifte alle medlemmernes armbånd.

Medlemsadministrationsdelen af systemet kan konfigureres til nærmest alle de medlemstyper man kan forestille sig og regnskabssystemet er integreret med medlemsadministrationssystem og nøglesystem.

Systemet er rollestyret og man kan selv konfigurere, hvilke roller der skal have adgang til at konfigurere hvilke dele af systemet, således man kan have forskellige brugere, der har adgang til, f.eks.

- Regnskab og budget
- Medlemsadministration
- Nøglesystem

Jens regner med der kommer svar tilbage fra GoMember på hvorvidt eksisterende armbånd kan aflæses inden månedens udgang.

Bestyrelsen tiltrådte at Valkyrien indgår aftale med GoMember og udvalget bemyndiges til at arbejde videre med dette. Bestyrelsen lagde i den forbindelse vægt på, at prisen var i samme leje som eksisterende aftale med Klubmodul og at vi fik regnskabssystem med i købet, hvilket bliver lovpligtigt.

Jens og Torben laver plan for og vejledning til hvorledes vi får ryddet op i nøglesystemet.

Tommy spurgte til hvilken bank betalingsaftalerne skal indgås med og formanden svarede at vi skulle indgå aftalen med Spar Nord.

Pernille opfordrede til at man også hørte GoMember om eventuelle samarbejdspartnere i forhold til låsesystemer.

Formanden takkede for fint oplæg.

4. Sauna nr. 2 og den videre proces efter medlemsmøde i maj (D)

Formanden orienterede om det afholdte medlemsmøde angående udbygning af Valkyrien og etablering af en sauna nr. 2.

Mødet var overordnet set positivt og med god dialog og spørgelyst, men der var også elementer i rådgiverens fremlæggelse, der godt kunne have været tydeligere i forhold til muligheder og begrænsninger.

En placering af sauna 2 i L-form, i forlængelse af eksisterende sauna ville kun kunne lade sig gøre, hvis saunaen var den lille sauna til 10 personer og uden tagterrasse, men dette blev ikke tydeligt adresseret, Pernille anbefalede at man tog fat i rådgiveren og fik dette endeligt bekræftet, således vi får det bedst mulige beslutningsgrundlag.

Der var mange drøftelser angående tagterrasse, men ikke en tydelig tilkendegivelse af hvorvidt de fremmødte medlemmer ønskede en tagterrasse eller ikke. Ligeledes var der drøftelser gode drøftelser angående omklædningsfaciliteter, som fortsat skal overvejes, herunder optimering af eksisterende omklædningsfaciliteter og udendørs omklædning.

Formanden konkluderede at vi beder rådgiveren om at be-/afkræfte at placeringen i L-form i forlængelse af eksisterende sauna kun kan favne den lille 10-personers sauna og uden tagterrasse, samt at vi arbejder videre med ud fra bestyrelsens indledende principper omkring eksempelvis æstetik, anvendelighed, størrelse m.v. Vi må efterfølgende overveje om der skal være en urafstemning om forskellige forslag for at få trykprøvet holdningerne til disse, inden en eventuel ekstraordinær generalforsamling.

Muligheden for at arbejde videre med eventuelle sponsorater blev også kort drøftet

Fornyelse af bestyrelsen

Formanden redegjorde for at stod overfor et formandskabs-skifte ved næstkommende ordinære generalforsamling, idet både formanden og næstformanden ikke genopstiller. Det var derfor relevant allerede nu at starte dialog med eventuelle potentielle kandidater til både formandskab og bestyrelse, således vi sikrer at der også efter næste ordinære generalforsamling fortsat vil være en bestyrelse der ønsker at drive foreningen videre.

Der var en kort drøftelse heraf angående potentielle kandidater og punktet vil blive genbesøgt på kommende bestyrelsesmøder.

For at lette den kommende bestyrelse, ville formanden også gerne stille forslag om reviderede vedtægter, således disse blev mere tidssvarende og muliggjorde en bestyrelse på 5-7 og reducerede den mængde aktiviteter der i dag er indeholdt i vedtægterne, således disse ikke var obligatoriske i forhold til vedtægter, men fortsat kunne gennemføres i udvalgsregi, såfremt der var kapacitet og interesse herfor, hvilket der var bred enighed om i bestyrelsen.

Der var efterfølgende drøftelser angående den fremtidige udvikling i Valkyrien de kommende år, hvor der må forventes et generationsskifte i medlemsskaren, som vil komme med nye idéer og forventninger, hvilket også gerne skal repræsenteres i bestyrelsen og i forenings virke.

5. Eventuelt

Torben informerede om at der er fredagsbar fredag den 20/6, samt årets sommerfest som bliver afholdt lørdag den 9/8 kl. 15:00. Der bliver ikke levende musik til sommerfesten og festudvalget laver selv maden. Deltagerpris til årets sommerfest bliver kr. 150,00.

Formanden takkede festudvalget for initiativerne.

Hans oplyste at der havde været arbejdsgruppemøde i Søndre Strand og at man har fundet en midlertidig måde at fjerne fedtemøget på, hvor det lægges i kiler. Kommunen overvejer om der skal etableres et Strandrense-laug. Carsten informerede om bydelsforeningen holdning til dette.

Formanden har haft møde med borgmesteren og hun blev orienteret om planer for klubben, herunder igangværende drøftelser angående parkeringsproblemer, m.v. På mødet udtrykte vi også ønske om, at vi fortsat gerne vil i dialog med kommunen om udviklingen af den maritime halvø. Borgmesteren var lydhør overfor yderligere dialog med klubberne i området.

Næste møde er 11. august